
 

 

    

 
Enkel fråga till kommunstyrelsens 
ordförande  
 
19 juni 2018 beslöt KF att bifalla motionen ”Trygghet för våra barn och ungdomar -ekonomiskt stöd 
till föreningar som nattvandrar” 

Att-satserna såg ut enligt nedan; 

-Hylte kommun utarbetar ett regelverk som gör det möjligt för föreningar att få bidrag för att utföra 
nattvandringar i kommunen. 

-Hylte kommun utser en samordningsansvarig för nattvandrande föreningar. 

 

Vid budgetberedning året efter informerade du som KSO att eftersom nattvandringen ej fanns med i 
majoritetens budget så ”försvann” motionen. Likaså har jag fått samma information från 
tjänstepersoner när jag undrat varför den inte står med i underlagen vi får om pågående motioner. 

För mig som motionär blir det väldigt konstigt när fullmäktige bifaller en motion och den därefter 
”går upp i rök”. 

Vi har ett antal gamla motioner som fått bifall som redovisas kontinuerligt för att inte de ska tappas 
bort och som finns kvar år efter år. Ett exempel är ju den digitala sändningen av fullmäktige som 
fanns med många år innan den genomfördes.  

-Jag undrar därför varför motionen om nattvandring kunde plockas bort av vår KSO utan ett 
fullmäktigebeslut utöver en fastställd budget för efterföljande år. Är det inte kommunstyrelsens 
uppgift att utföra vad fullmäktige bestämt,? 

Nu har jag lämnat in motionen på nytt men det känns konstigt att vi ska behöva processa den igen 
när alla var överens om bifall. 
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